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                           配合2023中国（秦皇岛）出口商品线上展示交易会RCEP国家专场，中国贸促会
商业行业委员会将于6月1日-2日，举行两场 中国-马来西亚线上供采对接会。      

     
     
   
      
这项线上供采对接会也获得马来西亚广东总商会、巴生中华总商会，以及马来西亚批发商总会共
同参与主办。
     
       
     
      
参与的中国企业涵盖农副产品、食品饮料、水产品、医疗器械、办公文具、宠物用品、生活用品
等行业。活动将通过Zoom软件线上举办。参会企业请见附件。
     
       
     
      
活动报名免费，在此诚邀并恳请您踊跃参与。
     
       
     
      
活动报名链接如下：
     
       
     
      
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScK0eziSCojFsVjDYWUCd1xpHWgGzsTcbdsNefhTI
KnCdFvIg/viewform?usp=pp_url
     
       
     
      
场次1
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日期：2023 年 6 月 1 日
     
      
时间：2.30pm-4.30pm
     
      
主攻⾏业：农副产品、食品饮料、水产品、医疗器械
     
       
     
      
场次2
     
      
日期：2023 年 6 月 2 日
     
      
时间：10am-11.45am
     
      
主攻⾏业：办公⽂具、宠物产品、生活用品
     
       
     
      
顺颂商祺！谢谢！
     
       
     
      
In conjunction with the 2023 China (Qinhuangdao) Export Commodities Online Exhibition and
Fair RCEP National Special Session, China Council for the Promotion of International Trade
（CCPIT） will hold two sessions of  China-Malaysia supply and procurement matchmaking 
online meetings from June 1st to 2nd.
     
       
     
      
These online meetings are also co-organized by the Malaysia Guangdong Chambers of
Commerce (MGCC), the Klang Chinese Chamber of Commerce and Industry (KCCCI), and the
Malaysian Wholesalers Association (PPM).
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Participating Chinese companies cover agricultural and sideline products, food and beverage,
aquacultural products, medical equipment, office stationery, pet supplies, daily necessities
and other industries. The event will be held online through Zoom Meeting. Please refer to 
the attachment for participating companany details.
     
       
     
      
Registration for the event is free, and we sincerely invite and urge you to actively participate.
     
       
     
      
The event registration link is as follows:
     
       
     
      
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScK0eziSCojFsVjDYWUCd1xpHWgGzsTcbdsNefhTI
KnCdFvIg/viewform?usp=pp_url
     
       
     
      
Thank you and we hope to see you!
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